
   
 
 

Referat: 
 

Møte: Kjemisk Fagutvalg 
Møtedato: 
Tidspunkt: 

29.09.2023 
1415-1600 

Sted: Sem Sælands vei 26, V230 Hassel 
 

Inviterte: Fra utvalget: 
Alex Karabelyov, Ava Borch-Solem, Eline Haug Andersen, Jon Ole Laugerud, 
Keerthy Balashankar, Kevin Ruben, Malin Trondsen, Matthew Claveria, Melika 
Kashani, Melissa Rodrigues, Shahnaz Jurat, Silje Crosby 
 
Forfall: 
Line Dybvig Andersen, Per Sivert Seglen 
 

 
Saksliste: 
 

Agenda 
 
Saker 
5/23 Godkjenning av innkalling 

 
Vedtak: 
Godkjent 
 

6/23 Oppdatering av verv 
Gjennomgang av hva som har skjedd innenfor hvert verv siden sist møte. 
 
Vedtak/kommentarer: 
 
Sosialromansvarlig 
Vaskelister har blitt hengt opp på studentområdet, samt ordnet med 
vaskepersonalet slik at kluter legges igjen på kjøkkenet. Videre er planen å høre om  
det er mulig å få skap i gangen til klær, samt bli kvitt den store grå boksen som står i 
veien. På 176 er det en lampe som har sluttet å fungere, noe som skal rapporteres 
videre.  
Det har kommet inn klager på vaskingen av lesesal-plassene. Kartlegge situasjonen 
og få informasjon videre til vaskepersonale. Det er også et ønske om at 
vinduskarmene skal bli mer ryddige, noe som må meldes om til de aktuelle 
rommene de kommende ukene. 
 
Sekretær 
Ingen relevante oppdateringer. 
 



   
 
 

Bokskapsansvarlig 
Har vært et tilfelle der man har måttet klippe opp en lås da et skap tilhørende en 
student ble låst igjen av noen andre, ingenting å rapportere utenom dette. 
 
Lesesalansvarlig 
Lesesalsplassene har nå blitt tildelt studentgruppen, og det er hengt opp 
signaturlister. Det vil bli ført første kontroll den nærmeste tiden for å rake ut de 
plassene som ikke brukes, slik at disse kan tildeles studentene på venteliste. For 
øyeblikket er det 13 personer på venteliste for lesesalsplass. 
Tas opp til diskusjon om man skal få et mer standardisert skjema for søknad om 
lesesalsplass, spesielt med tanke på tilgjengelighet, da spesielt for 
førsteårsstudenter. 
 
Labfrakkansvarlig 
Det er solgt en labfrakk siden sist møte, og labfrakkene det var leveringsproblemer 
på har ankommet.  
Så langt i år har man fått solgt 6 labfrakker. 
 
Webansvarlig/SoMe 
Det er en del frem og tilbake når det kommer til deltakelse på Instagram til kjemisk 
institutt. Melissa og Silje vil sette opp et møte med Kathrin for å få mer oversikt 
over dette.  
Det blir også tatt opp om man skal starte opp en TikTok-profil for KFU. Dette blir 
derimot satt på vent frem til man får til å bli mer aktive på mediene vi allerede er 
på. 
 
Foredragsansvarlig 
Arbeider med LES-arrangementene som kommer nå i oktober og november. 
 
Vaffel-/pannekakeansvarlig 
Ingen oppdateringer. 
 
Musikkromssansvarlig 
Ingen oppdateringer. 
 
Postmester 
Ingen oppdateringer 
 
Økonomi 
Har fått oversikt over inntekten fra karriereuken som endte på 12.000, noe som er 
et viktig bidrag til budsjettet. Det er også blitt utforsket rundt Frifond. Ønsket er å få 
søkt om støtte til å holde julebord og nyttårsbord. 
 

7/23 Møter som har vært 
o Ukentlig møte med administrasjonen (28.09) 
o KITU (11.09) 



   
 
 

o Møte mellom ledere på MN (29.09) 
o LAMU (19.09) 
o MNSU (18.09) 

 
Vedtak/kommentarer: 
 
Ukentlig møte med administrasjonen 
Gikk gjennom organiseringen rundt LES. Sosialrommet er tatt opp som tema, da det 
er et ønske om flere plasser. Ønsker eventuelt å få til noen åpne plasser. Et 
alternativ er å endre på rom V180.  
Det er et forslag om å arrangere noe sosialt for de nye studentene ved kjemisk 
institutt. Dette vil i så fall organiseres av administrasjonen, men det er et spørsmål 
om stemning blant studentgruppen. Dette gjelder da studentene som går første 
året ved MENA og KJMB -programmene. Dersom det er stemning for dette er 
tanken å holde det i november som en slags introduksjon til uorganisk kjemi neste 
semester.  
 
KITU 
Eline deltok på møtet. 
 
Møte mellom ledere på MN 
Ble avholdt et uoffisielt møte mellom lederne for de ulike utvalgene ved MN-
fakultetet da man ønske mer samarbeid mellom de ulike gruppene.  
På møtet ble det foreslått en felles karrieredag felles for realfag, da spesielt mtp. at 
det er flere emner som overlapper mellom de ulike studieløpene. 
Det er også et ønske om å samkjøre en MN-fest. Her er Chateau Neuf villige til å gi 
gratis lokale. Den store utfordringen her handler om økonomisk ansvar for de 
enkelte foreningene. Det er veldig ulikt hvordan foreningene ligger økonomisk, og 
man er redd for at det kan være vanskelig å få støtten man trenger til et såpass 
omfattende arrangement. Tanken er å opprette en egen komité med 
representanter fra hver forening. Det vil komme mer oppdateringer her etter hvert. 
Ellers ønsker man å få til et felles møtepunkt for alle fagutvalgene en gang i 
måneden. Forslaget er å arrangere en stipendpils på fek. RF. Den tentative datoen 
for dette er 19.10. 
 
LAMU 
Det eneste som påvirker elevgruppen er at byggesaken rundt lekkasje fra taket vil 
bli ferdig i vinter, fremfor nå som var den originale planen. 
 
MNSU 
Man har fått til å gjennomføre en kåring av årets foreleser ved MN-fakultetet. 
Besluttet at alle studentene skal sende inn nominasjon for en kvinnelig og en 
mannlig foreleser. Fristen for å sende inn dette er 15. oktober. 
Det har kommet nye retningslinjer for studentrepresentasjon, men disse vil ikke ha 
noen endringer for KFU. 
 



   
 
 

8/23 Møter som kommer 
o Programrådet 
o Ukentlig med administrasjonen 
o Instituttstyremøte 
o Allmøte på instituttet 
o FULF 
o Ledermøte med MNSU 
o Allmøte MNSU 

 
Vedtak/kommentarer: 
 
Programrådet 
Det er enda ikke satt opp en møtedato, trolig grunnet sykdom. Ønske om å ta med 
innspill til møtet om manglende oppfølging på KJM-FRM5055 da det er rapportert 
om at det verken er gitt oppgaver, forelesninger eller et godt nok dekkende 
hjelpetilbud til studentene som tar emnet. 
 
Instituttstyremøte 
Er et behov for at noen fra styret skal stille, men det er ikke et behov for at alle 
kommer. Malin og Shahnaz deltar. Er ikke noe spesielt å komme med fra fagutvalget 
sin del i denne omgang. 
 
Ukentlig møte med administrasjonen 
Er et gjentakende ønske om at det kuttes ned på arbeidsmengden for førsteårs-
MENA-studenter. Pensum virker å være alt for intenst, og for å ikke bli overarbeidet 
er det forutsatt at man har tidligere gode kunnskaper i hvert fall et emne. 
MENA1001 trekkes frem som et emne der det kunne vært mulig å redusere 
arbeidsmengden, spesielt laboratoriearbeidet virker som en uhensiktsmessig 
arbeidsbyrde. Det har kommet tilbakemeldinger om at disse krever mye arbeid 
kontra relevansen de faktisk har for eksamen, samt at nivået er feil plassert i 
forhold til pensum. 
 
 

9/23 Saker 
o LES 
o Karriereuken 
o Nyttårsbord 
o Eksamensverksted 
o Nøkkelskap for KFU 
o Thanksgiving 
o Beer-pong-turnering 
o Varmeovner 
o Hyttetur for KFU 

 
Vedtak/kommentarer: 



   
 
 

 
LES 
Det er sikret en foredragsholder for 25.10, og to for 08.11. Ønsker om å fra nå av 
presisere for mulig foredragsholdere at selve foredraget kan holdes både på norsk 
og på engelsk, da man tidligere har strebet etter å ha det på engelsk for å sikre 
inkludering. 
 
Karriereuken 
Alle som skulle stille opp til karriereuken stilte opp, tjente til sammen 12.000 kroner 
som vil gå til budsjettet til KFU. 
 
Nyttårsbord 
Skal opprettes en komité sammen med Proton. Fra KFU stiller Melika, Melissa, 
Kevin og Keerthy. I tillegg stiller Eline, Line og Per som ekstraordinære medlemmer. 
 
Eksamensverksted 
Alle kommer til å skulle bidra til arrangementet, men er behov for at man har en 
komité som kan jobbe mer direkte med selve arrangementet. Ettersom ikke annet 
er ønskelig stiller leder og økonomiansvarlig opp her. 
 
Nøkkelskap for KFU 
Planen er fremdeles å få til en ordning med nøkkelskap. Låsen til skapet er på plass, 
så det som gjenstår er å finne ut hvor man skal ha skapet. I tillegg er det et behov 
for noen retningslinjer for bruk av nøkkelskapet, dette kommer Malin til å skrive et 
forslag til. 
 
Thanksgiving 
Trenger å finne en dato for feiringen, men har vist seg vanskelig da det faller 
innenfor eksamensperioden og andre arrangementer. Kommer til å sette opp noen 
forslag og forhåpentligvis komme frem til en dato ila. de neste dagene. 
 
Beer-pong-turnering 
På grunn av kort tid og lite engasjement vil det ikke holdes noen egen trening for 
beer-pong-turnering. 
 
Varmeovner 
Varmeovnene har kommet, og to stykker har blitt satt ut på instituttet. Venter 
fremdeles på flere timere for å kunne sette ut de resterende ovnene, men 
leveransen tar tid. Mangler for øyeblikket åtte timere og fem ovner. 
 
Hyttetur for KFU 
Det er stemning for å arrangere en helgetur for KFU. Dette vil ikke finne sted før 
neste semester da pågangen på hytter er stor. Melissa organiserer ift. å finne 
leiemuligheter. Økonomisk er tanken at man i utgangspunktet betaler fra egen 
lomme, men det kan være en mulighet å bruke noe av pengene tjent inn fra 
karriereuken. Er nødt til å finne en dato og hytteleie så fort som mulig. 



   
 
 

 
 Eventuelt 

Ble ikke tid til å ta opp noen andre saker. Disse tas eventuelt opp på neste møte. 
 
Møteplan høsten 2023 

 13. oktober 
 27. oktober 
 10. november 
 24. november 

 


